
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 30. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1915
Ministeren bedes redegøre for, hvordan smitten kommer ind på plejehjemmene, når man
har øget testkapaciteten, har værnemidler og lavet flere restriktioner m.v., jf. artikel i
Berlingske 29/9-20: ”Smitten på plejehjem er på det højeste i næsten fem måneder”. Hvor
ofte bliver medarbejdere testet? Bliver medarbejdere sendt hjem, mens de venter på svar
på deres test? Er der en kommunal sygeplejerske tæt på de ansatte, som kan teste de
ansatte kommunalt? Er der forskel på, hvordan teststrategien er i de 98 kommuner?
https://www.berlingske.dk/danmark/smitten-paa-plejehjem-er-paa-det-hoejeste-i-naesten-
fem-maaneder

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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